
  

 
 
 

 

 

Møteprotokoll 02/2019 

 
Utvalg: Eldrerådet 
Møtested: Tinbua, Bjugn rådhus 
Dato: 30.04.2019 
Tid: 09:30 – 11.30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Turid Undertun Leder AP 
Reidulf Lund Nestleder FRP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Gerd Hegvik Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Arne Brandvik MEDL H 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Bente Kristiansen Helsesjef  
Arnlaug Lund Jakobsen Sekretær  

 
 
Merknader:  

 Ingen merknader til innkalling og saksliste  
 Gode og informative orienteringer av helsesjef Bente Kristiansen:  

 Planer på hva som skal innføres av velferdsteknologi 
 Behov for helsebygg i «Nye Ørland kommune»  

 
 
 
 
 
 
 



  

 
Saksnr Innhold Lukket 

 Saker til behandling:  
PS 19/3 Utredning av etablering av sykehjemsplasser i dr. 

Sauers vei 24, etter tilsynsrapport fra Fylkesmannen 
 

 
 
Orientering av helsesjef om velferdsteknologi: 
Samarbeidsavtale for nasjonale spredningsprosjektet for velferdsteknologi i Fosen kommunene.   
 
Samarbeidsavtalen regulerer vertskommunens ansvar, og i tillegg det ansvar som ligger på alle 
kommuner gjennom deltakelse i det Nasjonale Spredningsprosjektet for Velferdsteknologi.  
Prosjektet avsluttes 31.12.2019. 
 
Velferdsteknologi som skal innføres er: 

 Varslings- og lokaliseringsteknologi  
 Elektronisk medisineringsstøtte  
 Elektroniske dørlåser 
 Digitalt tilsyn  
 Oppgraderte sykesignalanlegg/pasientvarslingssystem  
 Logistikkløsning for mer optimale kjøreruter og bedre kvalitet på tjeneste 

Prosjektmidler er bevilget og folkehelsekoordinator Anna Lyngstad er prosjektleder for alle 
kommunene.  
 
Felles anskaffelsesprosess med Værnesregion på velferdsteknologi, der Fosenkommunene er en 
del av i forhold til anbud da det er en god del å sette seg inn i.  
 
Helseplattform er et stort prosjekt – en pasient har en journal. Standardisering. Tror dette blir 
kvalitetsheving. Pasientforløp ved velferdsteknologi. 
Helseplattform og velferdsteknologi er avhending av hverandre. Dette skal sikres i avtaler i 
forhold til utstyr og sentral som skal motta alle alarmer.  
Det er mange ulike leverandører som skal samkjøres og det er ansatte som trenger opplæring.  
Bjugn kommune har vært tidlig ute med velferdsteknologi, kanskje litt tidlig, teknologi ikke 
godt nok utviklet fra leverandør. Men mye er forbedret og det jobbes iherdig med utviklingen.   
 
Orientering av helsesjef om fremtidens helsebygg i «Nye Ørland kommune»: 
Prosjekt der WSP skal kartlegge helse- og omsorgstjenester i den nye kommunen:  
Belyse fremtidig behov, utarbeide en plan for nytt helsebygg og levere en sluttrapport med 
tilrådninger innen 30.09.19.  
Ørland kommune har ansvaret og Marit Ervik er prosjektleder. 
 
8. mai skal WSP ha et orienteringsmøte på Ørlandet – eldrerådet vil bli invitert.  
6. og 7. juni Workshop - eldrerådet vil bli invitert.  
 
Avtale med Sintef som skal kartlegge og gi rapport om befolkningens behov for helsetjenester i 
framtiden.  
 
Beliggenheten for helsetjenester er viktig, ROS-analysen må det tas hensyn til.  



  

 
 
 
Orienteringer / diskusjoner: 
 Årskonferansen for eldreråd på Stjørdal – ingen deltar 
 Reguleringsplan for Seterfjæra Sør – høring av planforslag – ingen merknad, bare sørge for 

at universelle utforming blir ivaretatt.  
 Årsmelding fra Roan kommune og Trøndelag Fylkeskommune 
 Eldres dag gjennomføres som tidligere år. 
 Leder for eldrerådet avlyser møte 27.09.19 om velfredsteknologi med Pensjonistforbundet 

da helsesjef vil holde eldrerådet oppdatert om utviklingen i egen kommune 
 Neste møte: 27.09.19 kl. 09.00  

 
  



  

PS 19/3 Utredning av etablering av sykehjemsplasser i dr. Sauers vei 24, etter 
tilsynsrapport fra Fylkesmannen 

Rådmannens innstilling: 
Det etableres sykehjem i dr. Sauers vei 24, med maksimalt 16 sengeplasser. Avdelingen kan 
dermed benyttes som en skjermet avdeling for demente med behov for tvungen helsehjelp som 
tilbakeholdelse er.  
Rådmannen ber om ekstra bevilgninger på kr. 1 mill for å kunne gjennomføre prosjektet i dr. 
Sauers vei 24 inneværende år og senest innen 1. juli som er fristen for å svare ut fylkesmannen.  

Saksprotokoll i Hovedutvalg helse og oppvekst - 19.03.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Det etableres sykehjem i dr. Sauers vei 24, med maksimalt 16 sengeplasser. Avdelingen kan 
dermed benyttes som en skjermet avdeling for demente med behov for tvungen helsehjelp som 
tilbakeholdelse er.  
Rådmannen ber om ekstra bevilgninger på kr. 1 mill for å kunne gjennomføre prosjektet i dr. 
Sauers vei 24 inneværende år og senest innen 1. juli som er fristen for å svare ut fylkesmannen.  
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 28.03.2019  
Behandling: 
Tilleggsforslag fra ordfører: 
Bevilgningen dekkes ved bruk av disposisjonsfond. 
 
Hovedutvalgets innstilling med tilleggsforslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Det etableres sykehjem i dr. Sauers vei 24, med maksimalt 16 sengeplasser. Avdelingen kan 
dermed benyttes som en skjermet avdeling for demente med behov for tvungen helsehjelp som 
tilbakeholdelse er.  
Rådmannen ber om ekstra bevilgninger på kr. 1 mill for å kunne gjennomføre prosjektet i dr. 
Sauers vei 24 inneværende år og senest innen 1. juli som er fristen for å svare ut fylkesmannen.  
Bevilgningen dekkes ved bruk av disposisjonsfond. 
 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 30.04.2019  
Behandling: 
Hovedutvalgets innstilling med tilleggsforslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Det etableres sykehjem i dr. Sauers vei 24, med maksimalt 16 sengeplasser. Avdelingen kan 
dermed benyttes som en skjermet avdeling for demente med behov for tvungen helsehjelp som 
tilbakeholdelse er.  
Rådmannen ber om ekstra bevilgninger på kr. 1 mill for å kunne gjennomføre prosjektet i dr. 
Sauers vei 24 inneværende år og senest innen 1. juli som er fristen for å svare ut fylkesmannen.  
Bevilgningen dekkes ved bruk av disposisjonsfond. 


